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Deltagere: Line Schnejder, Michael Særslev, Michelle Lyhne Jepsen Signe Mia Holm, Jens Juel 

Jensen, Jens Jørgen Stokholm, Michael Pedersen, Britt Jakobsen, Pernille Scheel Grøtner, Wicky 

Frank, Cecilie Vargel, Emma 8.B, Sofie 9F, Mia Kokfelt Thomsen (sekretær) og Susanne Meyer 

Christensen. 

 

Forplejning: Skolen sørger for en sandwich 

Fraværende: Jens Jørgen Stokholm 

 

Punkt 1:   

Gennemgang af regnskab 

Godkendelse af budget 

v. Mia og Susanne 

(kl. 18.30-18.55) 

Der skal være en opmærksomhed på, 

hvordan vi anvender inklusionsmidlerne så 

vi får mest muligt for pengene.  

 

 

Punkt 2: 

Tilsyn på Vibeengskolen – Afdelingsledere 

Christina og Katja fortæller om pædagogiske 

indsatser på skolen og i SFO og viser rundt. 

 

 (kl. 18.55-19.30) 

Christina kommer fra Næstved Kommune, 

hvor hun har arbejdet som leder i 9 år. 

Katja har 16 års erfaring som leder og har 

været leder i SFO, Børnehuset og skolen. 

SFO – er i gang med at revidere årshjul, der 

er en god stemning i personalegruppen. 

Det bøvler at finde lokaler til 

førskolegruppen. 

Der har været fagdage – Miniby – 

eleverne havde nogle gode dage,  

Fællessamlingerne er vigtige at prioritere 

for lederne og undervisningsbesøg er også 

vigtige. Stemningen er god på stedet. 

Arbejdsmiljøet er i bedring. 

Nærværspolitikken prioriteres højt.  

Fokus på åben kommunikation og 

dialogen. Samarbejdet mellem skole og 

hjem understøttes af ledelsen. Tydelig 

forventningsafstemning.  

Spørgsmål fra forældre: Er indikatoren, som 

er ophængt i Hjerterummet retvisende? 

Hvordan er støjniveauet reelt? 

Punkt 3: 

Program for seminar d. 17/3-18/3 på Hotel 

Dalby – Bregnen v. Line og Michael 

Den endelige dagsorden er ikke 

udarbejdet endnu. Michael foreslår, at der 
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(kl. 19.30-19.40) 

udarbejdes nogle tematikker som der skal 

arbejdes med i denne valgperiode. 

Ulla Eikert kommer d. 17/3 fra 15-17 på 

Nordskovskolen og holder et oplæg. Inden 

d. 1/3 bedes I melde evt. temaer til Line og 

Michael og derefter udarbejdes en 

dagsorden som sendes ud.  

Emma deltager ikke i SKB-seminaret.  

For 4 år siden blev der udvalgt 2 tematikker 

– kommunikation og IT-strategi. 

Punkt 4: 

Meddelelser  

 

- formand: - dialogmøde d. 21/2-2023 

 

- medarbejderne: 

- elevrådsrepræsentanter: 

- ledelsen:  - meddelelsesbog – info ift. 

MinUddannelse 

 

 

(Kl. 20.00-20.20) 

 

Dialogmøde med BLU-formand, direktør, 

centerchef, skoleledere og privatskolerne – 

hovedformålet var at der skal komme et 

tættere samarbejde mellem folkeskoler og 

privatskoler. Hvad kan vi lære af 

hinanden? 

 

Formøder holdes kun såfremt en forælder 

anmoder herom i den fælles tråd 

 

 

Godkendelse af referat  

 

 

Godkendelse pr. mail og kommentarer 

nedenfor 1 uge. 


